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Številka: 900-21/2017-5                                                                                                2 
Nova Gorica, 25. oktober 2017   
 
 
 
 

ODGOVORI 
NA POBUDE, PREDLOGE IN VPRAŠANJA SVETNIC TER SVETNIKOV, KI SO BILA PODANA 

NA SEJAH MESTNEGA SVETA    
 

 
 
 
30. SEJA MESTNEGA SVETA, 26. oktober 2017    
 
 
1. SVETNIK DR. KLEMEN MIKLAVIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega 

sveta najmanj tri dni pred sejo, postavil naslednje vprašanje:   
Svetniško vprašanje o nadstandardu za šole.  
Zanima me, katere šole prejemajo financiranje nadstandarda, po katerih merilih ter 
kdo se je odločil za višino sredstev in zakaj točno so občinska sredstva za 
nadstandard porabljena po posameznih šolah?  

  
Oddelek za družbene dejavnosti je posredoval naslednji odgovor: Skladno s peto alinejo 
82. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja (Uradni list RS, št. 
16/07 s spremembami) se iz sredstev lokalne skupnosti zagotavljajo, v skladu z normativi in 
standardi, tudi sredstva za dodatne dejavnosti osnovne šole. 
 
Kot je obrazloženo v Odloku o proračunu Mestne občine Nova Gorica za leto 2017  (Uradni 
list RS, št. 86/17 s spremembami), Mestna občina Nova Gorica zagotavlja na proračunski 
postavki 10082- dejavnost osnovnih šol tudi sredstva za dodatni program, ki vključuje 
zagotavljanje sredstev za zaposlene delavce nad standardi in normativi. Na vseh osnovnih 
šolah je tako zaposlenih 14,92 delavcev, za katere je potrebno mesečno zagotoviti 29.786,55 
EUR oziroma 357.438,60 EUR letno.  
Zaposleni predstavljajo:  
- drugi strokovni delavci v 1. razredu, ki se financirajo na osnovi sklepa Mestnega sveta 
Mestne občine Nova Gorica št. 64-11/2002-6 z dne 17.07.2003 in št. 600-10/2013-4 z dne 
30.05.2013,  
- svetovalni delavci, kuharji, vozniki in drugi delavci, ki se financirajo na osnovi sklepa župana 
Mestne občine Nova Gorica št. 600-10/2013-10 z dne 26.02.2016.  
Po posameznih osnovnih šolah je v šolskem letu 2016/17 sledeče število dodatno zaposlenih:  
1. Branik: 1,13 delavcev, vrednost 2.631,85 EUR mesečno.  
2. Čepovan: 1,14 delavcev, vrednost 1.973,47 EUR mesečno.  
3. Dornberk: 1,3 delavcev, vrednost 2.927,88 EUR mesečno.  
4. F. Erjavca Nova Gorica: 2,86 delavcev, vrednost 5.604,32 EUR mesečno.  
5. M. Štrukelj Nova Gorica: 3,57 delavcev, vrednost 8.399,02 EUR mesečno.  
6. Solkan: 2,55 delavcev, vrednost 3.479,87 EUR mesečno.  
7. Šempas: 1,13 delavcev, vrednost 2.939,39 EUR mesečno.  
8. Kozara Nova Gorica: 1,24 delavcev, vrednost 1.830,75 EUR mesečno. 
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V proračunu je navedeno tudi, da bo Mestna občina Nova Gorica osnovnim šolam še naprej 
zagotavljala sredstva za nadstandardno zaposlene delavce, ne bo pa zagotavljala sredstev 
za nove zaposlitve in nadomeščanje delavcev, ki se upokojijo, odidejo na dopust, drugo 
delovno mesto ali odidejo iz javnega zavoda. Z uvedbo devetletnega programa v osnovnih 
šolah je učencem 1. razredov Mestna občina Nova Gorica zagotavljala enak standard, kot so 
ga imeli v mali šoli v okviru vrtca, zato bo še naprej sofinancirala delovno obveznost drugega 
strokovnega delavca v 1. razredu v deležu do polne zaposlitve oziroma do deleža, ki ga 
financira država, skladno s sprejetima sklepoma Mestnega sveta Mestne občine Nova Gorica, 
ki sta priložena.  
Podroben seznam delavcev je na vpogled na oddelku za družbene dejavnosti. 
 

PRILOGA 1, 2 
 
 
2. SVETNIK ALEŠ DUGULIN je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, podal naslednjo pobudo:  
Predlagam, da se uredi avtobusno postajališče za javni linijski promet in šolski 
avtobus na lokaciji zahodnega dela vasi Trnovo ob državni cesti proti Novi Gorici. 
Tu gre za novo zgrajeno strnjeno naselje, kateremu se pripravlja širitev in nesmiselno  
ter nevarno je, da občani predvsem pa otroci hodijo približno kilometer po državni 
cesti, ki je na delih brez pločnika na avtobus, ki se kasneje pelje mimo njihovega 
doma. 
Moramo upoštevati dejstvo, da so problem tudi zimske razmere s katerimi se soočajo 
ti prebivalci zaselka. 

  
Oddelek za okolje, prostor in javno infrastrukturo je posredoval naslednji odgovor: 
Svetniku se za predlog zahvaljujemo. Po preveritvi možnih lokacij bomo predlog posredovali 
pristojnemu ministrstvu, ker gre za avtobusno postajališče ob državni cesti.   
 
 
3. SVETNIK ANTON PERŠIČ je skladno z 21. členom poslovnika mestnega sveta 

najmanj tri dni pred sejo, podal naslednjo pobudo: 
V času med 11. in 13. septembrom 2017 je bila v Ljubljani v Cankarjevem domu 
konferenca na temo »Investicijske priložnosti Slovenije«. 
Župana sprašujem, kdo se je iz naše občine udeležil te konference, kakšne projekte je 
občina predstavila, o kakšnih investicijskih priložnostih je naš predstavnik razpravljal in 
kako bo občina pri tem sodelovala. Iz medijev vem, da je konferenca imela velik 
poudarek na vzpostavitvi novih možnosti javno zasebnega partnerstva kot tudi 
nepremičninske projekte ter druge investicijske priložnosti. Ker tega nisem zasledil v 
medijih, prosim za odgovor. 

  
Projektna pisarna (UD) je v sodelovanju z Oddelkom za gospodarstvo in gospodarske 
javne službe posredovala naslednji odgovor: Mestna občina Nova Gorica se navedene 
investicijske konference ni udeležila, predvsem zaradi dejstva, da je Slovenija na njej 
predstavljala investicije, ki so pripravljene do take mere, da je zanje možno iskanje zasebnih 
investitorjev. Ker pa je bila konferenca namenjena tudi predstavitvi ukrepov Slovenije, s 
katerimi država ustvarja prijazno okolje naložbam ter odstranjuje ovire za vlaganja, nov 
predlog zakona o spodbujanju investicij ter primeri dobrih praks, smo s strani uprave 
organizatorja zaprosili za gradiva oziroma predstavitve predstavljenih vsebin, ki nam bodo v 
pomoč pri pripravi predlogov investicijskih projektov za iskanje zasebnih investitorjev, ki jih 
uprava mestne občine pripravlja v okviru regionalnega projekta »Internacionalizacija regije«, v 
katerem sodeluje deset občin Severno Primorske (Goriške razvojne) regije. Poleg 
navedenega naj omenimo, da uprava skozi projekt RESTAURA pripravlja ustrezne podlage 
za iskanje zasebnega investitorja za revitalizacijo gradu Rihemberk ter v okviru projekta 
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predvideva tudi obisk investicijskih konferenc s konkretnim namenom preveritve možnosti 
revitalizacije preko javno-zasebnega partnerstva. 
 
 
 
             PODSEKRETAR ZA PODROČJE MS  
                                                                                                  Miran Ljucovič  
 
 
 
 




